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17-19 Godkjenning av møteinnkalling og agenda 

Vedtak: Godkjent med fire saker meldt under eventuelt; orienteringssak om Ecoonline, 

informasjon vedr ventilasjon i fysikkbygget, vernerunde 2019 og møteplan for LAMU til høsten. 

 

18-19 Referat fra forrige møte.  
Godkjent på sirkulasjon, referat vedlagt (vedlegg Sak 18-19). 

 

19-19 Orienteringssaker 

a) Avviksrapportering: 3 nye avviksmeldinger. 

i) Avtrekk ute av drift i fysikkbygget.  

Kommentarer: En uforutsett stopp i avtrekket i forbindelse med skifte av 

ventilasjonsaggregat.  Dette ble ikke varslet pga manglende kommunikasjon 

mellom prosjektgruppen, EA og FAI. Avtrekket går nå på provisorisk ventilasjon 

Vedtak: avviket kan lukkes. 

ii) Smeltet plastikk og gassutvikling i forbindelse med et forsøk på lab.  

Kommentarer: Avviket ble først registrert på feil seksjon, men er nå rettet opp. 

Avviket skjedde i en forskningslab, og ikke i undervisningssituasjon. 

Vedtak: avviket sendes til riktig seksjon. 

iii) Gass/propanlukt i ZEB-bygget. (vedlegg Sak 19-19 a)).  

Kommentarer: Lukten kom av at avtrekksfunksjonen i bygget var ute av drift, 

med dette er nå ordnet.  

Vedtak: avviket kan lukkes. 

b) Oppsummering ryddedag på instituttet.  

Vedtak: Det må gjøres ytterligere kartlegging og forberedelser av hva som skal gjøres før 

neste ryddedag.  

c) Status ombyggingssaker ved instituttet.  

Kommentarer: Ombyggingen i 4.etg er ferdig skal legges inn i timebestilling fra høsten 

2019. Ellers ingen oppussingsprosjekter gående på instituttet. 

 

Vedtak: Orienteringssakene tas til etterretning. 

 



20-19 Strømbrudd i Farmasibygningen i sommer 

Varslet strømbrudd i Farmasibygningen i sommer som følge av utskifting av el-skap. Plan for 

arbeidet ligger vedlagt (vedlegg Sak 20-19).  

Kommentarer: alle ansatte er orientert, planen er lagt frem og det skal meldes inn hva som 

trenger nødstrøm. Kontaktpersoner fra FAI er Ivar, Inger og Kari.  

Vedtak: Ansatte må informeres om at alle strømkontakter for analyseutstyr på lab etc må tas ut 

før arbeidet starter grunnet at startstrømmen kan slå ut sikringer. Kontakter til PCer kan stå i. 

 

21-19  Strømbrudd i ZEB-bygningen 15.-17. juli 

 Varslet strømbrudd i ZEB-bygningen 15.-17. juli i forbindelse med utskiftning av sikringer. Plan 

for arbeidet ligger vedlagt (vedlegg Sak 21-19).  

Kommentarer: informasjon er gitt til ansatte. Presiserer at strømstansen er den 16.juli, men 

utstyret skal tas ned den 15.juli og kan kobles til igjen 17.juli. 

 

22-19 Ventilasjon og serviceavtaler på avtrekk i FAI-bygninger 

 Oppfølging av sak 12d fra forrige LAMU-møte (vedlegg Sak 22-19 a og Sak 22-19 b).  

Kommentar: Ventilasjonen som forsyner avtrekksskapene i ZEB-bygget og Farmasibygget går 

nå hele døgnet. Fysikkbygget får nytt aggregat i løpet av sommeren.  

Saken utsettes til neste LAMU-møte, etter eget møte med EA vedrørende ventilasjonen. 

 

23-19  Luftmåling på laboratorium 202/203 

Endelig rapport etter målinger av oljetåke, kjemikaliebruk og inneklima på lab 202/203 ble 

ettersendt (vedlegg Sak 23-19).  

 

Kommentarer: Anbefalte tiltak i rapporten ble diskutert, og noen forutsetninger må avklares for 

at det skal være mulig å utføre tiltakene.  

 

1. Avtrekksfunksjon: Det må undersøkes om avtrekksfunksjonen og hastigheten på viftene i 

Farmasibygget kan økes. Ønsker fleksible punktavsug med hette over analyseinstrumentene 

med tilkoplede kjemikalier. Det vil være optimalt med 3 stk. punktavsug i rom 202, og 4 stk. 

i 203. 

2. Temperatur: Ønsker kjøleanlegg i rom 202. EA innheter pristilbud på kjøleanlegg og 

innhenter informasjon om hvor utluft kan føres. Kostnaden er estimert til ca. 100.000 kr. 

3. Støy: Støyreduserende tiltak kan være å legge på støydempende plater i himling og på 

vegger. Ellers er det vanskelig å gjøre ytterligere tiltak vedrørende støyproblematikken. 

 

Øvrige kommentarer til rapporten: Det forekommer ubehagelig lukt og søl ved pumpene pga. 

mye varme («svetting»), men resultatet av målingen ligger innenfor kravet fra myndighetene. 

Undersøke om det kan installeres oljetåkefilter på de to nyeste pumpene, og mulig oljetåken vil 

reduseres etter innstallering av kjøleanlegg. 

Det må utføres dokumentert substitusjon av kjemikaliene som er koblet til analyseinstrumentene. 

 

Vedtak: EA innhenter tilbud på arbeidet, og undersøker om det er teknisk mulig å utføre 

foreslåtte tiltak. FAI vil vurdere tilbudene deretter. 

  

24-19 Strålevernsrapport 2018 

Rapporten ble gjennomgått på møtet.   

Kommentar: Undersøke om det er flere spektrofotometer med UVC-lamper som må 

rapporteres. 

Vedtak: Rapporten tas til etterretning med de kommentarer som kom i møtet.  

 



25-19  Eventuelt 

a) EcoOnline:  

i. UiO og HSØ skal nå splittes i EcoOnline, og vi må sørge for at datablad som er lagret 

som Local Publisher vil bli synlig også etter splittingen. Det er mest hensiktsmessig å 

lagre datablad på lokasjon, enten datablad som er opprettet og som blir oppdatert fra 

firma, eller de kan hentes fra Eco+. 

ii. Det er oppdaget at flere av brukerne med lese og skrive-rettigheter ikke har mulighet til å 

benytte seg av Eco+ for å legge inn EcoOnline sine oppdaterte datablad. Enhet for HMSB 

er på saken, og vi håper på en snarlig løsning. 

b) Ventilasjon i fysikkbygget. Ventilasjonssjakt skal byttes, og hele østfløyen vil bli berørt. 

Instrumenter bør tildekkes for å unngå forurensning av byggestøv. 

 

c) Dato for vernerunde er satt til 7.-10.oktober etter kl. 12. Tema: sende inn forslag til tema, 

som skal vedtas i første møte til høsten. Foreløpig forslag til tema er inneklima, luftmålinger, 

solskjerming. 

 

d) Følgende møteplan for LAMU til høsten: 5.september, 22.oktober, 12.desember. 

 

 


